

《单词百科:Sanskrit是什么意思?Sanskrit怎么发音?Sanskrit的解释和用法》

英语单词Sanskrit是什么意思?Sanskrit怎么读?Sanskrit怎么发音?简答网为您整理了Sanskrit的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Sanskrit怎么读

Sanskrit的读音:[' sænskr ɪ t]

Sanskrit的意思

1、n.梵文，梵语;

Sanskrit的双语例句

1、Sanskrit is related very closely to Latin, Greek, and the Germanic and Celtic languages.

梵语和拉丁语、希腊语、日耳曼和凯尔特语是联系密切的同源语言。

2、The etymological closeness of the Sanskrit and English words is striking.

梵语和英语的词源的连结性是如此地惊人。

3、Mr Sharma lit incense and chanted Sanskrit mantras.

夏尔马先生点上香，念起梵文咒语。

4、There has also been reciprocal influence between Sanskrit and the Dravidian languages.

梵语和德拉威语也是相互影响。

5、They've got this design of dolphins and our names engraved in Sanskrit.

那上面有海豚的设计，有梵语刻的名字。

6、Grammatically, the Sanskrit paradigm exemplifies the concept of radical.

从语法的观点看，梵语的变格范例明确了词根的概念。

7、Most of these new sermons were recorded in literary Sanskrit rather than in vernacular language.

这些新的布道稿本大部分是用书面梵语而不是方言记载的。

8、Mahayana literature was written mostly in Sanskrit and mixed Sanskrit.

这些大乘佛教的文献都是用梵文与混合梵文写程。

9、These three forms are local pronunciations of this Sanskrit name.

这个名字的当地梵语发音拥有三种形式。

10、Sanskrit verses used in the Vedic sacrifice are known as mantras.

吠陀祭礼所使用的咒语韵文是大家所知的咒语。

11、On the stone tablet are inscribed words in Sanskrit.

这块碑石上刻的是梵文。

12、 This scripture was written in Sanskrit and is very hard to understand.

这本经籍是用梵文写的,很难读懂.

13、 Here Sanskrit is instructive precisely because it has preserved all the Indo-Europeans's features.

梵语在这里之所以富有教益,就因为它保存了印欧语的全部分.

14、 He has Sanskrit at the tips of his fingers.

他精通梵文.

15、 The word YOGA comes from the Sanskrit language and means union.

“ 瑜珈 ” 这个词源自梵语,意为 “ 合一 ” .

以上是简答网为您整理的Sanskrit怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于Sanskrit

的用法、Sanskrit的释义、

Sanskrit的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Sanskrit>